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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Magyar Ugar?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr. Orbán Balázs, az Ön államtitkára ismételten megadta megának a jogot, hogy feltett kérdéseimre
összevontan válaszoljon, bár senki sem kérte rá. Azt jó ha Ön is tudja, hogy kérdéseimre nem adnak
választ a kormany.hu oldalon megjelent propagandacikkek. A válaszban a következőket írta:

„Mi azonban a bekért árajánlatokból csak annak az egynek a feltöltését kérjük a pályázói felületre,
amely a legkedvezőbb számukra. A Kedvezményezett ugyanakkor részletesen köteles beszámolni a
támogatási  összegnek  a  Támogatói  Okiratban  előírt  célnak  megfelelő  és  rendeltetésszerű
felhasználásáról.”

„Nem írtuk elő kötelezően egy bizonyos program vagy szoftver használatát a tervezői költségvetés
összeállításakor.”

Egyébiránt  meglepett,  hogy  az  államtitkára  volt  Századvégesként  feleslegesen  elkészített
tanulmányokról,  kommunikációs  és  műszaki  kiadásokról,  valamint  elpazarolt  támogatási
összegekről beszél. Talán csak rövid az emlékezete vagy az idő megszépít mindent?

Kérem, hogy kérdéseimre ne összevontan, hanem egyesével legyenek szívesek válaszolni!

Kérdezem Önt:

1. Miért nem kell feltölteni az ellenárajánlatokat? 

2. Van az ajánlatoknak tartalmi és formai követelménye? 

3. Miért nem szabták meg, hogy milyen szoftverrel kell a költségbecslést végezni? 



4. Mennyibe került a pályázóbarát felület? 

Budapest, 2019. június 14.
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